
 
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Usług, 
Bezrobocia i Opieki Społecznej oraz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu 

i Etyki Radnych Rady Gminy 
odbytego w dniu 24 września 2009 roku 

 
 

Stan członków Komisji ............................. 12 
Obecnych na posiedzeniu ......................... 11 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
 Pan Kazimierz Lechocki - Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan Krzysztof Kaszuba - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
 Pani Dorota Rakowska - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
 Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy 
 Pani Halina Czajkowska - Sekretarz Gminy 
 Pani Renata Kamińska - Skarbnik Gminy 
 Pan Sebastian Basiejko - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury  

i Zdrowia 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Realizacja budżetu oświaty za I-sze półrocze pod kątem założeń polityki 

społeczno-gospodarczej gminy na 2010 rok 
2. Wolne wnioski 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła realizację budżetu za I-
sze półrocze 2009 roku: 
 Zespołu Szkół w Lekowie 
 Szkoły Podstawowej w Klępczewie 
 Zespołu Szkół w Oparznie 
 Szkoły Podstawowej w Rusinowie 
 Zespołu Szkół w Bierzwnicy 
 
Szczegółowe dane stanowią załączniki do protokołu 
 
Dyskusja nad przedstawionym materiałem: 
 Pani Daniela Bodnar i Pan Krzysztof Kaszuba – zlikwidować świetlicę 

szkolną w Bierzwnicy 
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 Pani Jadwiga Maksiak – zlikwidować drugi kurs autobusu szkolnego (godz. 
800 ) do Oparzna. Autobus zabiera z Przybysławia tylko dwoje dzieci, bądź 
wcale. Dzieci te mogą jechać o godz. 700. 

 
 Pan Kazimierz Lechocki – czy podjęte zostały kroki w celu oszczędności 

energii i płac nauczycieli w Szkole Podstawowej w Klępczewie 
 
 Pan Sebastian Basiejko – środki zaplanowane na świetlice wiejskie zostały 

wykorzystane w 100%. Plan okazał się za mały. Usunięto tylko większe 
awarie. Na dzień dzisiejszy czynnych jest czternaście świetlic wiejskich,               
w których pracują stażyści, pracownicy interwencyjni i publiczni 

 
 Pan Sebastian Basiejko – przy planowaniu budżetu na 2010 rok należy 

zastanowić się nad formą dowozu dzieci do szkoły w Oparznie. Autobus, 
który w tej chwili dowozi dzieci „nie będzie w stanie funkcjonować” w roku 
szkolnym 2010/2011. Jest w bardzo złym stanie technicznym 

 
 Pan Sebastian Basiejko – przekazał radnym dane dotyczące wysokości 

minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego w złotych 
obowiązujących od dnia 1 stycznia 2009 roku do dnia 31 sierpnia 2009 roku 
oraz wysokość minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego w złotych 
obowiązujących od dnia 1 września 2009 roku do dnia 31 grudnia 2009 roku 
(tabelki stanowią załączniki do protokołu) 

 
 Pan Sebastian Basiejko – poszukać rozwiązania dotyczącego wynajmu 

autobusów szkolnych w celach wyjazdów na zajęcia pozaszkolne (dzieci na 
basen, sportowców na mecze). Dyrektorzy szkół nie chcą wynajmować, 
tłumacząc się łamaniem Kodeksu Pracy. Kierowca nie może pracować 
siedem dni w tygodniu 

 
 Pan Kazimierz Lechocki – zatrudnić dodatkowego kierowcę (tzw. skoczka) 
 
 Pan Sebastian Basiejko – otrzymaliśmy dofinansowanie w ramach 

złożonego wniosku pn. „Radosna Szkoła” na wydzielenie miejsca zabaw po 
6 tys.zł. na każdą szkołę 

 
 Pan Sebastian Basiejko – Gmina Świdwin jest na etapie pisania projektu             

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki (POKL) na łączną kwotę 
100 tys.zł (dwa projekty po 50). Głównym celem projektu jest lepsze 
poznanie regionu przez uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych                   
w wyniku organizacji wycieczek dydaktycznych i lekcji muzealnych                      
w województwie zachodniopomorskim 
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 Pan Sebastian Basiejko - rozstrzygnięty zostały drugie etapy konkursów pn. 

Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców gminy 
Świdwin, Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci                           
i młodzieży szkolnej z terenu gminy Świdwin.  

 
 Pan Sebastian Basiejko – hala sportowa w Lekowie po usunięciu usterek 

funkcjonuje. Niestety nie została odebrana, mamy wątpliwości co do 
wykonanych prac 

 
 Pan Sebastian Basiejko – koszty utrzymania hali sportowej w Lekowie nie 

są rzeczywiste. Przypisane jest im utrzymanie trzech sal lekcyjnych oraz 
koszty ogrzewania i energii elektrycznej w czasie zajęć lekcji wychowania 
fizycznego  

 
AD.2. WOLNE WNIOSKI 
 
Radna Pani Jadwiga Maksiak poinformowała radnych, że w dniu dzisiejszym 
na Sesji Rady Powiatu podjęta zostanie uchwała w sprawie dzierżawy szpitala 
powiatowego w Połczynie Zdroju. 
 
Radny Pan Antoni Giluk poprosił o informację na co można wydać pieniądze    
z funduszu sołeckiego 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


